

圖資與檔案學刊

第 9 卷第 2 期 (第 91 期) | 2017 年 12 月 ISSN: 2412-1800 DOI: 10.6575/JILA

目次

| | |
|--|--------|
| 序言 | i-ii |
| 專題論文：資訊素養教育 | |
| 大學生資訊議題的倫理抉擇：縱貫式研究 莊道明 | 1-19 |
| 大學資訊素養線上課程教學模式與策略研究 王梅玲 | 20-46 |
| 實證導向之護理資訊素養教學活動設計與實施成效 翁慧娟 | 47-70 |
| 學術論文 | |
| 偏鄉教師行動教學經驗與挑戰 林麗娟、呂慈涵 | 71-96 |
| 開放取用在校園發展與實施初探：以美國加州大學系統、澳洲昆士蘭科技大學及加拿大卡加利大學為例 李家寧 | 97-116 |

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 9, No. 2 (No.91) | December 2017

ISSN: 2412-1800 DOI: 10.6575/JILA

Contents

| | |
|---|--------|
| Editorial | i-ii |
| Feature Articles: Information Literacy Instruction | |
| The Ethical Decision on Information Issues of College Students: A Longitudinal Research <i>Tao-Ming Chuang</i> | 1-19 |
| Study on Instructional Models and Strategies of Information Literacy Online Courses for Higher Education <i>Mei-Ling Wang</i> | 20-46 |
| The Effectiveness on the Design and Implementation of Evidence-Based Information Literacy Learning Activities in Nursing <i>Hui-Chuan Weng</i> | 47-70 |
| Research Articles | |
| Analysis of Teachers' Experiences and Challenges in Mobile Teaching in Rural Schools <i>Lih-Juan ChanLin & Tze-Han Lu</i> | 71-96 |
| A Study of Open Access Development and Implementation in Campus: Taking University of California System, Queensland University of Technology and University of Calgary as Examples <i>Chia-Ning Li</i> | 97-116 |